



KEY NOTES

- A deposit of **\$500** is required per reservation date per vehicle. It will only be refunded upon presentation of a doctor's note, or in case of medical reasons. All unjustified cancellation will result in the loss of the deposit.
- Full payment is due one month prior to the date of transport.
- A maximum of **200 lbs** of personal effects in the rear trunk of your car. A golf bag or the equivalent in size will be tolerated in the rear seat only. Fees of **\$150** or more will be charged to offending customers.
- The total value of your used items cannot exceed **\$5,000**.
- All vehicles must be fully packed with any personal belongings prior to the scheduled pickup date in Florida. Drivers are not authorized to handle or load personal items into vehicles under any circumstances and will refuse to do so.

**For more details, please refer to page 2 of the Champion Contract.*

FOR THE DEPARTURE:

- Your Champion contract
- US Customs declaration (CBP 3299)
- Clear photocopies of your passport, vehicle registration and driver's license
- List of used personal belongings

** All documents must be signed and valid.*

FOR THE RETURN:

- Your Champion contract
- Canadian Customs declaration form
- Clear photocopies of your passport, vehicle registration and driver's license
- List of used personal belongings

** All documents must be signed and valid.*

Signature:

Date:



NOTES CLÉS

- Un dépôt de **500\$** est requis par date de réservation et par véhicule. Il sera remboursé seulement sur présentation d'un billet du médecin, ou dans le cas des raisons médicales. Toute annulation non justifiée entraînera la perte du dépôt.
- Le paiement complet doit être effectué un mois avant la date de transport.
- Un maximum de **200 lbs** d'effets personnels dans le coffre-arrière de votre voiture. Un sac de golf ou l'équivalent en grosseur sera toléré sur le siège arrière seulement. Des frais de **150\$** ou plus seront facturés aux clients fautifs.
- La valeur totale de vos articles usagés ne peut dépasser **5,000\$**.
- Tous les véhicules doivent être entièrement chargés avec les effets personnels avant la date prévue de ramassage en Floride. Les chauffeurs ne sont pas autorisés à manipuler ou à charger les effets personnels dans les véhicules en aucune circonstance et refuseront de le faire.

**Pour plus de détails, veuillez-vous référer à la page 2 du contrat Champion.*

POUR LE DÉPART :

- Votre contrat Champion
- Déclaration de douane Américaine (CBP 3299)
- Photocopie très claire de votre passeport, immatriculation et permis de conduire
- Liste des effets personnels usagés

** Tout document doit être signé et valide.*

POUR LE RETOUR :

- Votre contrat Champion
- Déclaration de douane Canadienne
- Photocopie très claire de votre passeport, immatriculation et permis de conduire
- Liste des effets personnels usagés

** Tout document doit être signé et valide.*

Signature:

Date:

